

HK\$100,000 網上會議、遙距文件

管理系統、遙距團隊 管理

遙距辦公室方案

適用於鑑距營商計劃資助

創新及科技局的第二輪防疫抗疫基金下,推出為期六個月、為數五億元的遙距營商計劃 (D-Biz) 透過特快批核,資助企業利用創新與科技。

SENCO 協助中小企業申請及制定了適用於遙距營商計劃的方案,方便企業開拓遙距業務。

Cisco Webex

Webex 為企業提供高質素的視像會議 系統、提高團隊之間的溝通與協作。企 業員工可以隨時隨地以iPad 建立網上會 議、網路研討會、訓練或遠端支援。



Office 365

Office 365 讓企業以流動電腦裝 置登入及使用 Word, Excel, PowerPoint 及OneNote, 更可共 享檔案,與同事進行共同作業。



Adobe Sign

Adobe Sign 在遙距工作下利用 O365或 Acrobat 發送電子簽名要 求。無需人手無需打印. 只需3個 簡單步驟完成簽署, 助你快速完成 工作及簽委文件。





www.sencohk.com



info@sencohk.com



852-25115760



2/F, 101 King's Road, North Point, HK







HK\$100,000 **D-Biz Funding**

Remote Document Solutions

REMOTE OFFICE SOLUTION

For Distance Business Program (D-Biz)

Innovation & Technology Bureau announced a 500 million funding to support SMB in Hong Kong to adapt Distance Business Solutions. Each eligible company can apply a maximum of HK\$300,000 subsidy per company.

A solution package for Virtual Meeting, Remote Team Management & Remote Document Management with iPad as follow.

Cisco Webex

Webex provide high quality video conferencing solution and encourage team collaboration. Join and present from any meeting, event, or training session directly from your iPad.



Office 365

Use the Office mobile apps to work from anywhere by signing-in with your Office 365 work account.



Adobe Sign

Get your document signed wherever you are. With adobe sign, you can get your teams and customers signed around the world with secure e-sign solution.







www.sencohk.com



info@sencohk.com



852-25115760



2/F, 101 King's Road, North Point, HK



